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Protokół  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetowej, 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 20 listopada 2017 r. 

 

 Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 20 listopada 2017 r. w świetlicy wiejskiej  

w Miastkowie ul. Łomżyńska 32A – w godz. 1000 – 1245. Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej - Agnieszka Komor. Na 13 osobowy skład Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyło 12 członków Komisji.  

Przewodnicząc na podstawie list obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia.  

Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej wiadomości 

poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie  

na stronie BIP Urzędu Gminy.  

 

Członkowie  Komisji Rewizyjnej obecni na posiedzeniu: 

1. Agnieszka Komor 

2. Jarosław Włodarski 

3. Danuta Zajączkowska 

 

Członkowie  Komisji Budżetowej  obecni na posiedzeniu: 

1. Bożena Przychodzień 

2. Tomasz Dmochowski 

3. Wojciech Ustaszewski 

4.  Henryk Rupacz 

Nieobecna na posiedzeniu - Jolanta Małkowska 
 

Członkowie  Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego obecni na posiedzeniu: 

1. Alina Kaczyńska 

2. Jolanta Czaplicka 

3. Katarzyna Cwalina 

4.  Paweł Grużewski 

5.  Sławomir Kamienowski 

- lista obecności w załączeniu 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1  Wójt Gminy     - Kazimierz Górski 

2. Wiceprzewodniczący Rady - Radosław Szczubełek 

3. Skarbnik Gminy     - Bożena Wilk 

4. Agnieszka Dulewicz   - Inspektor UG 

5. Agnieszka Bieńkowska   - Podinspektor UG 

  PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Ad.1. Przewodnicząca dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 

Poinformowała, że wszyscy otrzymali materiały będące  tematami dzisiejszego posiedzenia. 

Następnie poinformowała, że wójt przedłożył do uwzględnienia w porządku dziennym 

posiedzenia projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki podatku i zaproponowała ujęcie go w pkt 4g. 

Następnie poddała pod głosowanie jawne przyjęcie porządku dziennego. Za przyjęciem 

głosowało 12 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
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Przewodnicząca stwierdziła, że porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie i przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie  protokołów Komisji z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie stawek podatku rolnego i leśnego na 2018 r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 a)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 r., 

 b)  określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2018 r., 

 c)  zarządzenia poboru podatku  od nieruchomości, leśnego i rolnego w drodze inkasa  

      wyznaczenia inkasentów  i określenia wynagrodzenia za inkaso, 

d)  zmian w budżecie gminy na 2017 r., 

e)  przyjęcia Programu współpracy Gminy Miastkowo z organizacjami pozarządowymi 

     i innymi uprawnionymi podmiotami na 2018 r., 

f)  przyjęcia  Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony    

    Ofiar  Przemocy w Rodzinie w Gminie Miastkowo na lata 2018 – 2025, 

g)  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  

      ustalenia stawki podatku. 

5.  Informacja o stanie zaawansowania zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

6.  Opracowanie planów pracy Komisji na 2018 r. 

7.  Zapytania i wolne wnioski. 

 

Ad.2. Następnie przedstawiono protokóły poszczególnych Komisji z poprzednich posiedzeń.  

Do przedstawionych protokołów nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 

poszczególni Przewodniczący przyjęcie protokołów poddali pod głosowanie jawne.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia : 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół 

został przyjęty jednogłośnie. 

• Komisja Budżetowa: za przyjęciem głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za przyjęciem głosowało 5 członków 

Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca 

stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że następny punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 

stawek podatku rolnego i leśnego na 2018 r. O przedstawienie tematu Przewodnicząca poprosiła 

A. Dulewicz – inspektora Urzędu Gminy. 

 Pani Dulewicz poinformowała, że nie został przygotowany projekt uchwały w ww. 

sprawie, ponieważ Wójt proponuje aby za podstawę do wymiaru podatku rolnego przyjąć średnią 

cenę skupu żyta za okres 11  kwartałów, ogłoszoną Komunikatem GUS z dnia 18 października 

2017 r., która wynosi 52,49 zł za 1 dt. W konsekwencji stawka podatku rolnego na 2018 rok 

kształtuje się następująco: 

• dla osób posiadających gospodarstwo rolne, od ha przeliczeniowego – 131,23 zł 

• dla właścicieli nieruchomości od ha fizycznego - 262,45 zł. 

 Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje. Członkowie Komisji nie zgłaszali innych 

propozycji i nie zabierali głosu w dyskusji.  

 W związku z powyższym Przewodnicząca poprosiła, aby  poszczególne Komisje wyraziły 

swoją opinię dot.  stawki podatku rolnego na 2018 r. 

Głosowanie za propozycją Wójta  tj. przyjęciem stawki 52,49 zł za 1 dt: 
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• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że stawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

• Komisja Budżetowa: za przyjęciem głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że stawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za przyjęciem głosowało 5 członków 

Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca 

stwierdziła, że stawka została przyjęta jednogłośnie. 

 Przewodnicząca poinformowała, że opinie zostaną przedstawione Radzie Gminy na 

najbliższej sesji. 
 

 Następnie Pani Dulewicz wyjaśniła, że w sprawie podatku leśnego na 2018 r. również nie 

został przedłożony projekt uchwały, ponieważ propozycja Pana Wójta jest taka, aby dla potrzeb 

wymiaru podatku leśnego przyjąć średnią cenę sprzedaży drewna, obliczoną według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2017 roku ogłoszoną 

Komunikatem GUS, która wynosi 197,06 zł za m3 drewna. Podatek leśny od 1 ha lasu stanowi 

równowartość pieniężną 0,22 m3 drewna, a zatem w 2018 r. wynosić będzie 43,3532 zł. 

Jednocześnie poinformowała, że podatkiem objęte są lasy powyżej 40 lat. 

 Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje. Członkowie Komisji nie zgłaszali innych 

propozycji i nie zabierali głosu w dyskusji , zatem poprosiła, aby  poszczególne Komisje wyraziły 

swoją opinię w powyższej sprawie. 

Głosowanie za przyjęciem  propozycji Wójta  czyli kwoty 197,06 zł za m3 drewna:  

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że stawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

• Komisja Budżetowa: za przyjęciem głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że stawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za przyjęciem głosowało 5 członków 

Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca 

stwierdziła, że stawka została przyjęta jednogłośnie. 

 Przewodnicząca poinformowała, że powyższe opinie zostaną przedstawione na najbliższej 

sesji Radzie Gminy. 
 

Ad.4. Pani A. Komor poinformowała, że następne punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 

projektów uchwał przedłożonych przez Wójta i tak: 

 

Ad. 4a. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2018 r. przedstawiła A. Dulewicz – inspektor UG . Poinformowała, że Wójt przygotował projekt 

uchwały proponując pozostawienie na  2018 r. stawek podatku obowiązujących w 2017 r.  

Jedynie w § 1 pkt.1b projektu (od budynków pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub 

wodami powierzchniowymi jezior i zbiorników sztucznych) oraz pkt 2c (od budynków lub ich 

części od 1 m2 powierzchni użytkowej zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym) proponuje ustalić stawki maksymalne. 

 Członkowie Komisji nie zgłaszali innych propozycji i nie zabierali głosu w dyskusji. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 
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• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że powyższe opinie zostaną przedstawione Radzie 

Gminy na najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.4b. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na 2018 r. również przedstawiła A. Dulewicz informując, że w tym projekcie 

podobnie jak przy stawkach podatku od nieruchomości Wójt proponuje pozostawić stawki  

z 2017 r. poza § 1 pkt 5 i 7 gdzie proponuje określić stawki maksymalne. I taki projekt uchwały 

został przygotowany. 

 Członkowie Komisji nie zgłaszali innych propozycji i nie zabierali głosu w dyskusji.  

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że powyższe opinie zostaną przedstawione Radzie 

Gminy na najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
 

Ad.4c. Podobnie jak w punktach poprzednich projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

podatku  od nieruchomości, leśnego i rolnego w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów   

i określenia wynagrodzenia za inkaso przedstawiła - A. Dulewicz. Poinformowała, że do Wójta 

Gminy wpłynął wniosek sołtysów dot. podwyższenia inkasa za pobór podatków. Następnie 

odczytała wniosek. 

  Wójt po analizie przygotował projekt uchwały proponując wynagrodzenie w formie 

prowizji od kwot osobiście zainkasowanych przez sołtysów i terminowo wpłaconych podatków 

na konto bankowe Gminy Miastkowo w wysokości 10 % , nie mniej jednak niż 200,00 zł (brutto). 

 W dyskusji głos zabrali D. Zajączkowska i W. Ustaszewski, którzy stwierdzili,  

że rzeczywiście  wysokość wynagrodzenia nie jest adekwatna do obowiązków sołtysów, ale  tej 

sprawy nie rozwiążemy poprzez inkaso. 

 Członkowie Komisji nie zgłaszali innych propozycji. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 2 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymał się od głosu 1 członek Komisji. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie  

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało  4 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymał się od głosu 1 członek Komisji. Przewodnicząca 

stwierdziła, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Przewodnicząca poinformowała, że powyższe opinie zostaną przedstawione Radzie 

Gminy na najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
 

Ad. 4d. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. przedstawiła Skarbnik 

Gminy. Wyjaśniła, że proponuje się wprowadzić zmiany do budżetu w planie dochodów  

i wydatków. Zmiany dotyczą: 
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• zwiększenia planu dochodów o kwotę 28.195,16 zł z tytułu: 4.173,00 zł kara za 

odstąpienie od umowy - żwirowanie dróg; 4.500 zł opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego - opłata za korzystanie dzieci z oddz. przedszkolnego pow. 5 godzin; 

3.300 zł usługi opiekuńcze - dopłaty podopiecznych; 16.222,16 zł dotacja celowa z PUW - 

utrzymanie stanowiska asystenta rodziny 

• zmniejszenia planu dochodów o kwotę 95.078,00 zł z tytułu: 5.078 zł opłata za zezwolenia 

na sprzedaż alkoholu - zaplanowano wyższe wpływy; 90.000 zł dotacja celowa - 

świadczenia rodzinne 

• zwiększenia planu wydatków o kwotę 169.631.16 zł z tytułu: 26.436 zł wynagrodzenia, 

dodatkowe wynagrodzenie roczne, usługi; 100.000 zł dotacja na remont ciągu pieszo - 

rowerowego ul. Nowogrodzka w Miastkowie; 15.000 zł remont chodnika ul. Cendrowizna 

w Miastkowie; 4.173 zł materiały; 4.500 zł wynagrodzenia nauczycieli oddz. 

przedszkolnego; 3.300 zł usługi opiekuńcze; 16.222,16 zł wynagrodzenie asystenta 

rodziny 

• zmniejszenia planu wydatków o kwotę 236.514,00 zł z tytułu: 4.221 zł materiały, 

delegacje podatek od nieruchomości; 100.000zł dotacja na budowę chodnika  

ul. Nowogrodzka w Miastkowie; 15.000 zł dotacja na budowę chodnika; 22.215 zł 

wynagrodzenia; 5.078 zł przeciwdziałanie alkoholizmowi; 90.000zł świadczenia rodzinne 

 Po dokonanych zmianach budżet gminy wynosi: 

• dochody budżetu gminy ogółem 20.680.551,50 zł w tym: dochody bieżące - 

20.403.815,50 zł, dochody majątkowe -276.736,00 zł 

• wydatki budżetu gminy ogółem 24.170.050,50 zł w tym: wydatki bieżące 

20.561.249,50 zł i wydatki majątkowe 3.608.801,00 zł 

 

 W dyskusji głos zabrał W. Ustaszewski, który poprosił o wyjaśnienie spraw: 

 - dz. 600, rozdz. 60016 § 0905 (dochody) - wpływy z tytułu kar i odszkodowań 

                wynikających z umów - kwota 4.173 zł. 

      Skarbnik wyjaśniła, że jest to naliczona kara  za odstąpienie od umowy dla wykonawcy 

    dostarczającego kruszywo  dla gminy.  

  - dz. 400, rozdz.4002(wydatki) - dostarczanie wody - zwiększenie o kwotę 22.215 zł 

     i o kwotę 4.221 zł. 

        Skarbnik wyjaśniła że kwota 22.215 zł, że są to środki, które nie były zaplanowane na 

    odprawę pracownika przechodzącego na emeryturę a zostały przesunięte z dz.801 

               rozdz.80113 dowożenia uczniów do szkół. Natomiast kwota 4.221 jest to przesunięcie  

    w ramach rozdziałów, które płacimy dla wodociągów za utrzymanie gotowości  

    w przypadku wystąpienia awarii sieci wodociągowej, 

 - dz. 400 rozdz. 4480 (wydatki) - podatek od nieruchomości - zmniejszenie o kwotę 

     1.221 zł. Skarbnik wyjaśniła, że zaplanowano więcej i zostały oszczędności. 

  

 Więcej pytań nie zgłaszano.  

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że opinie zostaną przedstawione Radzie Gminy na 

najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
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Ad.4e. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Miastkowo  

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na 2018 r. przedstawił Wójt 

Gminy. Poinformował, że co roku uchwalany jest taki Program. Do utworzenia Programu 

współpracy obliguje nas ustawa o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, która 

nakłada również obowiązek przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Programu jeszcze 

przed jego uchwaleniem. Na terenie naszej gminy takie konsultacje były przeprowadzone  

w dniach od 12 do 26 października 2017 r. Organizacje pozarządowe nie zgłaszały żadnych uwag 

i opinii. Następnie Wójt poprosił o pytania. 

 Członkowie Komisji  nie zgłaszali żadnych pytań i nie zabierali głosu w dyskusji. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że opinie zostaną przedstawione Radzie Gminy na 

najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.4f. Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar  Przemocy w Rodzinie w Gminie Miastkowo na lata 

2018 – 2025 przedstawiła Przewodnicząca - A. Komor. Następnie poprosiła o pytania. 

 Członkowie Komisji  nie zgłaszali żadnych pytań i nie zabierali głosu w dyskusji.. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że opinie zostaną przedstawione Radzie Gminy na 

najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4g. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki podatku przedstawiła A. Bieńkowska - podinspektor Urzędu  

Gminy. Pani Bieńkowska poinformowała, że w dniu 13 listopada br. rozstrzygnięto przetarg na 

odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

na terenie naszej gminy. przetarg ogłoszony był na okres 2 lat tj. od 1 stycznia 2018 r.  

do 31 grudnia 2019 r. Do przetargu przystąpiły 3 firmy: MPO Sp. z o.o. z Białegostoku,  

Zakład Usługowy "WINPOL" z Łomży oraz Usługi Komunalne Błysk z Łomży.  

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma "WINPOL", która obecnie odbiera odpady z terenu  naszej 

gminy.  

 Zgodnie z przeprowadzoną kalkulacją, aby system się zamknął opłata od jednego 

mieszkańca w przypadku odpadów zbieranych w sposób selektywny powinna wynosić 11,00 zł  

miesięcznie, natomiast w przypadku odpadów zbieranych w sposób zmieszany 25,00 zł 

miesięcznie i taki projekt uchwały przedłożono. 
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 Wywiązała się dyskusja w której niektórzy członkowie Komisji podkreślali, że ich 

zdaniem opłaty są za duże. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

• Komisja Rewizyjna: za przyjęciem głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Budżetowa: za głosowało 2 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymało się od głosu 2 członków Komisji. Przewodnicząca stwierdziła, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

• Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: za głosowało 3 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymało się od głosu 2 członków Komisji. Przewodnicząca 

stwierdziła, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Przewodnicząca poinformowała, że powyższe opinie zostaną przedstawione Radzie 

Gminy na najbliższej sesji. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.5.  Informacje o stanie zaawansowania zadań inwestycyjnych w 2017 r. przedstawił Wójt 

Gminy.  Nie wnoszono uwag do przedstawionej informacji. Informacja w załączeniu do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca zarządziła 10 - minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Ad.6.  Przewodnicząca poinformowała, że kolejny punkt porządku posiedzenia to opracowanie 

planów pracy Komisji na 2018 r.  

 Poszczególne Komisje opracowały swoje plany pracy na 2018 r., które zostaną 

przedłożone Radzie Gminy. 

 

Ad.7. W punkcie zapytania i wolne wnioski poruszono sprawy: 

• Przewodnicząca zapytała o pokój dla radnych i posterunkowego  chodzi o pomieszczenie 

po byłej aptece. Temat ten był niejednokrotnie poruszany na komisji, czy wiadomo kiedy 

będzie można  te pomieszczenia zagospodarować?  

   Wójt wyjaśnił, że w 2018 przewidujemy przenieść  do pomieszczeń po aptece 

  referat inwestycji, a pokój w którym obecnie znajduje się ten referat przeznaczyć  

  do spotkań: pracowników, radnych, posterunkowego, osób przeprowadzających 

           kontrole w Urzędzie  itp. 

 

• Skarbnik Gminy przekazała wszystkim radnym projekty uchwał dot. Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Miastkowo na lata 2018 - 2024 oraz  projekt budżetu gminy 

Miastkowo na 2018 r. informując, że zgodnie z uchwałą Nr XXX/156/10 Rady Gminy 

Miastkowo z dnia 21 września 2010 r. komisje rady w terminie 14 dni od otrzymania 

materiałów odbywają posiedzenia w celu zaopiniowania projektu uchwały budżetowej. 

Proponując wprowadzenie nowego wydatku lub zwiększenie przewidzianego  

w projekcie uchwały budżetowej Komisja zobowiązana jest wskazać źródło jego 

sfinansowania. 

 

 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

 

Barbara Kalinowska 

 

  



 8

            
 


